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PROTOKOLL nr 4 vid möte med distriktsstyrelsen SPF Seniorerna i Kalmar län 

Tid: 2023-08-16.  Plats: Oskarshamns Folkhögskola 
 

Närvarande:     

 

Sven-Erik Karlsson    

Lars Hamrin   

Ingvar Persson    

Runa Liedén Karlsson 

Donald Ramström 

Eva-Lena Fungmark 

Birgit Åhlund 

Else-Britt Kindman 

Tomas Fröler 

Karin Borgvall 

 

Anmält förhinder:  

 Anders Bergzén 

 

Adjungerad: 

Ann-Greth Jonsson 

Agne Hansson 

 

 
 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Sven-Erik Karlsson hälsade välkommen efter sommaruppehållet. Runa och Agne 

framförde tack för uppvaktningen med anledning av deras respektive högtidsdagar. 

 

§2 Val av protokolljusterare 

Till att justera protokollet utsågs Donald Ramström. 
 

§3 Fastställande av dagordningen 

Föreliggande dagordning godkändes efter tillägg på p. 23 om Interaktiv teater. 

 

§4. Protokoll från föregående styrelsemöte anmäldes och lades till handlingarna efter justering på 

§18 (Friskvårdsdag hade anordnats i Vimmerby i stället för sjukvårdsdag ) 

 



§5. Ekonomisk rapport. Resultat- och balansräkning presenterades. Ekonomin är fortsatt god och 

distriktet har drygt 1,3 miljoner i tillgångar inklusive fonden. Vi har erhållit bidrag från regionen på 

280 000 kr. Jämförelse med bidrag till övriga pensionärsorganisationer efterlystes. 

 

§6 Rapport från RKPR. Agne redogjorde för höstens program. Nästa möte inom RKPR hålls 26/9. 

KLT lägger om sin linjetrafik från 21/8 av bland annat ekonomiska skäl. Samspelet mellan 

närtrafiken och linjetrafiken diskuterades. Mer information till medlemmarna om närtrafiken? Det 

kan bli aktuellt att bjuda in någon representant för KLT vid lämpligt tillfälle för diskussion. 

Situationen vid Oskarshamns sjukhus berördes. 

 

§7. Rapport från 2023 års förbundskongress. Lars rapporterade om de viktigaste frågorna på 

kongressen. Det beslutades att förbundsstyrelsen ska bestå av ordförande samt 12 ledamöter. Man 

hade begärt en höjning av förbundsavgiften på 50 kr, men efter diskussioner och behandling i 

beredningsutskottet slutade det med en höjning av 30 kr. Avgiften till förbundet höjs därmed från 

160 till 190 kr från 2025. Motionerna gick i stort sett igenom även motionen från Oskarshamn om 

rätten till utevistelse för äldre liksom för hundar. Socialministern Jacob Forssmed besökte 

kongressen och höll ett anförande om bland annat ålderism och ensamhetsproblem. Boken om 

ålderism som är skriven av den nyligen bortgångna Barbro Westerholm presenterades. 

 

§8. Konferens om RKPR och KPR 7/9. Programmet är utarbetat med presentationer på 

förmiddagen och grupparbeten efter lunch. Det är en svår situation för Oskarshamns KPR, där man 

beslutat om nedläggning av mötena från nästa år! Runa tar kontakt med Britt-Inger Svensson i 

Oskarshamn som ska presentera situationen vid konferensen. 

 

§9. Höstkonferensen 17/10. Diskussion om program för konferensen. Avgiftshöjningen från 

förbundet ska meddelas. Ev. kan Tomas presentera reflexvästar inför höstmörkret. Ev besök från 

KLT med anledning av ändringar i linjetrafiken. Pensionerna skulle kunna belysas av Ingvar 

och/eller Anna Eriksson från förbundet på länk. Presidiet får i uppdrag att slutgiltigt forma 

programmet.  

 

§10. Möte med nya valberedningen 24/8. Presidiet och Ann-Greth ska träffa den nya 

valberedningen för bland annat konstituering. En ordförande ska utses. Ett problem är att 

årsstämman beslöt att valberedningen skulle ha 7 medlemmar medan endast 5 personer gick att få 

fram. Detta förhållande kan bollas tillbaka till nästa årsstämma. 

 

§11. Möte med generalsekreteraren om APPen. Sven-Erik har haft kontakt med Peter Sikström 

kring den APP som nu erbjuds medlemmarna. Ingen positiv respons till förslaget om att förbundet 

skulle engagera sig. Det blir således inget möte. Ev. kan en kontakt tas med Nils Ingvar Thorell i 

förbundsledningen i stället. 

 

§12. Tävlingar, friskvård och kultur. Else-Britt Kindman talade om att mästerskap i boule hålls  

26 - 27 aug vid Hjorted och i golf 4 sept vid Tobo golfbana utanför Storebro.  

 

§13. Medlemsstatistik. Färsk statistik för distriktets föreningar visar en total minskning på 0,63%, 

vilket betyder 60 medlemmar färre. 

 

 

 



§14. Upphandling av nya reflexvästar. Tomas har undersökt möjligheten att köpa in reflexvästar. 

Han har haft kontakt med Bo Henrysson, som tipsat om ett företag som kan leverera västar med 

logga på för 72 kr plus moms vid köp av 100 st västar. Tomas ska gå vidare och även säkerställa att 

reflexvästarna har dragkedja, vilket underlättar mycket. 

 

§15. SPF Seniorerna Emmaboda 40 år. 12 september kl 13 ska föreningen fira 40-årsjubileum vid 

Lindås Folkets Hus i Emmaboda. Sven-Erik och Ann-Greth är inbjudna och ska delta. En bok om 

Sveriges landskap ska ges som gåva enligt önskemål. 

 

§16. Sommarens verksamhet. Sommaren har varit lugn. En artikel i Barometern-OT om 

pensionerna för de som är födda 1957 redovisades av både SPF Seniorerna och PRO. Eva-Lena såg 

till att två debattartiklar publicerades i de norra tidningarna. De var också införda i lokala media i 

söder. 

 

§17. Sund, Stark, Smart Senior. Kortfattad information om programmet som erbjudits Kalmars och 

Högsbys föreningar. 

 

§18. Utbildning/Information Ekonomi på äldre dar. Inbjudan om information har gått ut under 

sommaren men inte så många anmälningar ännu. Förslag om 4 orter för informationstillfällena. 

Ingvar ska tillsammans med Ann-Greth planera vidare. 

 

§19. Utbildning från förbundet hösten 2023. Förbundet har presenterat en rad utbildningar under 

hösten. Donald efterlyser en utbildning i att sköta en hemsida. Han ska kontakta lämplig person. 

 

§20. Information från föreningarna. Många aktiviteter har genomförts under sommaren med bl.a. 

resor, sommarfester och musikkvällar. Karin berättade om ett bilmuseum i Löttorp som man besökt. 

Runa framförde att det i Högsby är en del problem att fylla alla styrelseposter. 

 

§21. Övriga rapporter. Sven-Erik är inbjuden av V att delta i ett möte om NATO i Borgholm. Lars 

och Sven-Erik har deltagit digitalt i ett möte med förbundet om att utveckla verksamheten. Kassören 

meddelade att kostnaden för kongressen för distriktets räkning uppgick till 8 867 kr. 

 

§22. Nästa DS. Nästa styrelsemöte äger rum 20/9. 

 

§23.  Övriga frågor. Eva-Lena tog upp ämnet Interaktiv Teater, som tidigare varit uppe för 

information och diskussion. Kostnaden för en sådan satsning beräknas till över 30 000 kr. Eva-Lena 

ska efterhöra utfallet av projektet på andra håll och eventuellt återkomma. 

 

§24. Mötet avslutas. Sven-Erik tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Runa Liedén Karlsson   Sven-Erik Karlsson 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

    Donald Ramström /Justerare 


